
 

 
                                          PROCES VERBAL, 

 
 Încheiat azi 18.12.2012 cu ocazia şedinţei ordinare pe luna 
decembrie ,conform convocatorului înregistrat la nr.5733/12.12.2012. 
 La şedinţă sunt prezenţi 10 consilieri din totalul de 11,dl.Tudosiea fiind absent 
motivat. 
 D-na secretar întreabă dacă mai sunt obiecţii sau adăugiri la procesul verbal al 
şedinţei anterioare.Nefiind este aprobat cu unanimitate de voturi. 
 Dl.preşedinte Niți Constantin prezintă ordinea de zi modificată pe care o 
supune spre aprobare şi care este aprobată cu 10 voturi.  
 1.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea raportului de reevaluare a 
bunurilor din domeniul public. 
                               Iniţiator:primar 
                               Raportează:Niți Elena Mădălina 

2.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea raportului de reevaluare a 
bunurilor din domeniul privat. 
                               Iniţiator:primar 
                               Raportează:Niți Elena Mădălina 

3.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea efectării de plăți din fondul de 
rulment. 
                               Iniţiator:primar 
                               Raportează:Condoiu Cecilia Ionela 

4.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea rețelei școlare pentru anul 2013-
2014. 
                               Iniţiator:primar 
                               Raportează:Niți Elena Mădălina 

5.Proiect de hotărâre cu privire la modificarea HCL 25 din 27.09.2012 
referitoare la stabilirea impozitelor și taxelor locale pentru anul 2013. 
                               Iniţiator:primar 
                               Raportează:Neață Ioana 

6.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea caietului de sarcini pentru  
închirierea imobilului  fosta  Baie comunală. 
                               Iniţiator:primar 
                               Raportează:Niți Elena Mădălina 

7.Proiect de hotărâre cu privire la rectificarea bugetului local pe anul 2012. 
                               Iniţiator:primar 
                               Raportează:Condoiu Cecilia-Ionela 
 
              8.Discuţii,întrebări,interpelări. 
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 Se prezintă referatele,după care se fac înscrieri la cuvânt.Se înscrie dl.Niți,lista 
rămânând deschisă. 
 Dl.Niți: Trebuie să luăm o hotărâre cu privire la participarea la ședințe. 
          D-na Nuțu:Nu are convocatorul semnat. 
 Dl.Niți:Dar a fost anunțat. 
 D-na Nuțu:Da,dar neoficial. 
 Dl.Niți:Să trecem la ordinea de zi. 
 D-na Nuțu:Dacă tot se discută despre rețeaua școlară,cred că ar fi trebuit să fie 
și conducerea școlii. 
 Dl.primar:Este dl. secretar și e tot aia. 
 Dl.Nicolescu:Având în vedere faptul că am ore la Dobroteasa,vă rog să-mi 
permiteți să prezint situația cu numărul de posibili  elevi pentru anul 2013-2014.În 
prezent avem două unități,din care una cu personalitate juridică și alta fără 
personalitate juridică.Școala Gimnazială Cungrea are învățământ preșcolar GPN 
Cungrea și GPN Spătaru,o clasă pregătitoare,o clasă I-IV Spătaru și 4 clase de 
gimnaziu.La Oteștii de jos avem un GPN și clasele I-IV.Pentru anul 2013 am luat 
numărul de elevi actuali din care am scăzut clasa a VIII-a și am adăugat pe cei care 
vin la grădiniță.La clasele V-VIII nu sunt probleme,ca și la clasele I-IV Oteștii de 
Jos.În conformitate cu Legea educației naționale nr.1/2011 la clasele distincte 
efectivul minim este de 12 elevi.După cum vedeți,îndeplinim condițiile la limită.La 
GPN Oteștii de Jos avem 13 copii,iar la Cungrea 18.Problema e la clasa pregătitoare 
unde avem 6 copii.Neînființând clasă pregătitoare înseamnă dispariția clasei a V-a și 
a unei norme.Pentru înființarea clasei pregătitoare legea spune că pot fi înscriși și 
copii sub 6 ani cu acordul părinților,în urma unui test.Credem că putem lua 6 copii 
de la GPN și să-i înscriem la clasa pregătitoare,fără a afecta funcționalitatea acestuia. 
La Spătaru nu mai poate funcționa GPN-ul,dar poate funcționa clasa I-IV cu 10 
elevi.În aceste condiții rețeaua școlară nu se modifică,dar anual pierdem 6-7 elevi 
datorită sporului demografic. 
 Dl.Niți:Referitor la microbuz ,am înțeles că există un grafic cu profesorul 
care-i însoțește pe copii,dar nu am văzut nici un profesor pe traseu. 
 Dl.Nicolescu:O să le transmit. 
 D-na Nuțu:Ați spus că la anul o să avem probleme cu clasa pregătitoare,dar și 
anul acesta am avut.Cum am putut funcționa cu corpul A și B,cred că și la nul putem 
funcționa cu structuri ca atare . 
 Dl.Stancana:Va fi gravă situația în Cungrea,dacă anual se pierd 6-7 copii.În 
cel mult 5 ani ne desființăm. 
 D-na Nuțu:Cu microbuzul școlar am aprobat un traseu.De ce nu se 
respectă?Nu a făcut nicio cursă de Miești.Șoferul i-a amenințat pe copii că dacă spun 
ceva îi de jos din microbuz.Copiii de la Miești merg mai mult pe jos decât cu 
microbuzul. 
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 Dl.Săndulescu:Dacă el se abate de la traseu trebuie tras la răspundere. 
 Dl.primar:Nu știam de acest lucru. 
 Dl.Stancana:Dacă mai sunt condiții să menținem școala la Spătaru e bine și 
pentru clădire,și pentru copii și pentru noi cu transportul.Cu traseul 
microbuzului,sarcina revine directorului să-l urmărească. 
 Dl.Niți:Cu caietul de sarcini la baia comunală se intră în legalitate.Fostul 
primar a făcut închirieri fără nici un caiet de sarcini. 
 Dl.Stanacana:La dispensarul vetrinar cum a fost luată? 
 Dl.primar:Acolo subînchirierea e legală. 
 Dl.Popa:Sunt de acord  cu reevaluările,cu fondul de rulment și doresc ca 
taxele să rămână neschimbate.Există o lege care spune că noi consilierii hotărâm 
majorarea,dar putem să le și miscorăm.Datorită arieratelor nu le putem reduce,dar le 
putem menține.Referitor la rețeaua școlară,de când e școala școală,cu un an înainte 
se făcea un plan de școlarizare,care se făcea în luna februarie.Sarcina era a 
inspectoratului școlar,acum este a noastră,se aprobă de către inspectorat și se publică 
de către Guvern în Monitorul Oficial.Legea spune că se aprobă anual și nu pe mai 
mulți ani.Propun să se mențină așa cum sunt.Să nu credeți că dacă sunt clasa și 
învîțătorul ies genii.Depind de genă și de cadre.Și pe vremea lui Titu Maioescu era 
un învățător la 5 clase. 
 Dl.Niți:Dacă închiriem baia,ce se va întâmpla cu parcul din fața lui? 
 Dl.Stancana:Mai e? 
 Dl.Niți:Îi schimbăm destinația,dacă se face parcare. 
 Dl.primar:Nu le dăm voie.Eu am renunțat la parcuri pentru că nu avem bani 
pentru cofinanțare. 
 Se supun la vot proiectele de hotărâri și se aprobă cu unanimitate de voturi. 
 Se declară închise lucrările ședinței. 
 
  
                     PRESEDINTE,                              SECRETAR, 

                   Constantin NITI                            Gabriela ANDRONIE 


